

國立臺北教育大學教務處 通知

Division of Curriculum, Office of Academic Affairs,
National Taipei University of Education
Announcement

114 年 12 月 10 日
December 10, 2025

主旨：本校已與國立臺灣科技大學簽訂「校際選課合作備忘錄」，詳如說明。

Subject: Our university has signed a “Memorandum of Understanding on Inter-University Course Selection Cooperation” with National Taiwan University of Science and Technology. Please refer to the details below.

說明：

Explanation：

- 一、為擴大與國立臺灣科技大學交流，以充分利用兩校教學資源，提升兩校學術水準，本校與國立臺灣科技大學簽訂校際選課合作備忘錄，為兩校推動合作發展再邁前一步。

To strengthen academic exchange with National Taiwan University of Science and Technology (NTUST), our university has signed a Memorandum of Understanding on Inter-University Course Selection Cooperation with NTUST, marking another step forward in advancing collaborative development between the two institutions.

- 二、自 114 學年度第 2 學期起，兩校學生校際選課（以學期課程為限，不含暑期課程），依原就讀學校規定繳費，免繳開課學校學分費。

Beginning from the second semester of Academic Year 2025, students from both universities may participate in inter-university course selection (limited to regular semester courses and excluding summer courses). Students shall pay tuition and fees according to the regulations of their home institution and are exempt from paying credit fees to the host institution.

- 三、學生選修對方學校之科目、學分總數，須依學生原就讀學校相關規定辦理；校際選課之授課、考試、成績等事項，則依開課學校之學則及有關規定辦理。

The total number of courses and credits that students may take at the partner institution shall be handled in accordance with the relevant regulations of their home institution. Matters related to instruction, examinations, grading, and other academic requirements for inter-university courses shall follow the academic regulations and relevant rules of the host institution.

此致

全校教職員生

To

All Faculty, Staff, and Students

